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Tema: Hur får vi fler medlemmar!  

Närvarande:  

Söderhamns BS  Kersti Ekholm, Hasse Rohlin och Magnus Sandström  
Bollnäs BK 

BK Hudik  
Rose-Marie Palm och Zennica Hammar   

Zennica Hammar   
Skutskärs    Marianne Melchior Ericson och Ann-Sofie Dahlbäck   

Gävle BK    Anna Lundvall och Göran Ahl  
Sandvikens BK  Tore Enbarr, Olle Sundkvist och Lars-Gunnar Svangård  

 

Bakgrund   Bridgeklubbarna i distriktet har tappat över 200 medlemmar (30%) de senaste 

åtta åren. Se diagram nedan. Vi måste bryta denna trend tillsammans. Vad kan 

vi lära av varandra och vad kan GBF:s styrelse göra.  

 

 
1 Diagram över antal medlemmar för GBF åren 2015-2022 

 

§1 Ordförande för distriktet Gävleborg BF Lars-Gunnar Svangård hälsade deltagarna 

välkomna och öppnade mötet.  

§2 Alla närvarande fick presentera sig själva och vilken klubb de tillhör.   

§3 Ordet var fritt för dagens tema. Många olika förslag kom fram under mötet. Här kommer 

förslagen grupperade under rubrikerna att synas, att samarbeta, att utbilda och att trivas.   

 

❖ Att synas:  

Det viktigaste är att vi syns och hörs utanför våra klubblokaler, för att informera 

eventuella kommande bridgespelare om våra aktiviteter och om bridgens positiva effekter. 

➢ Ta med bridgebord till köpcentrum, bibliotek och skolor och spela bridge för att fånga 

upp intresserade åskådare för att berätta om bridges fördelar. Spela bridge på ett 

Caféer för att synas.  
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➢ Göran Ahl lovade att ta kontakta Valbo köpcentrum fråga om det var möjligt att spela 

bridge där. 

➢ Ta kontakt med lokala tidningar, Gävle City Radio, kommunen, PRO, SPF för att 

informera om vår verksamhet. Genom PRO och SPF kan vi via deras mail sprida våra 

bridgeaktiviteter till deras medlemmar. 

➢ Sandviken BK har pågående bridgeaktiviteter för att nå ut till ungdomar på en skola 

och hos Rapatac, som bland annat vill ta vara på ungdomars nyfikenhet. Gävle BK har 

blivit intervjuad av Radio City om bridgeaktiviteter.  

 

❖ Att samarbete: 

Samarbeta mera mellan klubbarna i länet som ligger nära varandra som Sandviken, Gävle 

och Skutskär i söder och Hudik, Bollnäs och Söderhamn i norr.  

➢ Samordna speldagar och tider så att det inte kolliderar med varandra. Speciellt under 

sommaren.  

➢ Ordna klubbmatcher mellan klubbarna.  

➢ Ordna så att närliggande klubbstyrelser får träffas och byta erfarenheter med varandra.  

➢ Gör reklam på klubben när och var DM tävlingar äger rum.  

 

❖ Att utbilda:  

Har vi väckt intresse hos personer att börja spela bridge måste det finnas nybörjarkurser 

för dem på klubbarna.  

➢ Bra material finns på Bridgeförbundet för både bridgelärare och för elever.   

➢ Vi måste samarbeta mellan klubbarna i närheten så att det kan finnas en nybörjarkurs 

som startar på hösten och en som börjar på våren. En plan för Gävleborg borde finnas 

som alltid är uppdaterad på när och var en nybörjarkurs startar.  

➢ Lär ut Mini Bridge till deltagarna först, så de kan börja spela kort tillsammans så fort 

som möjligt under utbildning, innan de får lära sig budsystem. Material finns hus 

Bridgeförbundet  

➢ Lär ut att bridge finns på nätet. Kan var lättare att få ungdomar att intressera sig för 

bridge via FUN Bridge, BBO, Real Bridge och Synrey Bridge 

➢  Ordna intensiv kurser i bridge över en helg.  

➢ Gävle och Sandviken har nybörjarkurser våren 2023  

  

❖ Att trivas:  

Förslag till klubbarna att göra trivseln ännu bättre på klubbarna så att medlemmar berättar 

för vänner och bekanta, vad trevligt det är att spela bridge.  

➢ Ordna olika event med bridge. Tag med en vän, damträff, herrträff, bridgefest med 

roliga tävlingar.  

➢ Ordna lunchspel med 10–12 brickor eller dag/kvällstävling med 10-12 brickor  

➢ Ordna bridgetävlingar med avbrott för lunch.  

➢ Ordna lagspel i klubben så matcher blir jämna och spännande.  

➢ Se till att hemsidan är uppdaterad så ökar medlemmarnas intresse att besöka hemsidan 

och rekommendera den för vänner och bekanta.  

➢ Gävle och Sandviken har lunchbridge på fredagar.  
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§4 Zennica vill att alla klubbar ska skicka bilder och andra nyheter om vad som händer på 

klubben till henne, så hon kan lägga ut det på GBF:s hemsida.  

§5 Klubbarna önskar en uppföljning i slutet av maj av GBF. Samt att GBF ordnar fler 

klubbträffar framöver, även fysiska möten.  

§6 Ordförande Lars-Gunnar Svangård avslutade mötet och tackade alla för att de ställt upp 

och kommit med många bra förslag på hur vi kan få fler medlemmar. Slutord: VI SYNS  

Vid pennan  

  

  

--------------------------------  

Zennica Hammar  

  

  

  

-----------------------------   

Lars - Gunnar Svangård   


